
 

            По време на разговорите стана ясно, че МЗ е взело решение да прекрати 

едностранно работата по проекта за Акредитация на продължителното медицинско 

обучение, по който БЛС спечели обществена поръчка през миналата година, чрез 

създаден за целта консорциум. Това решение, за пореден път, лишава БЛС от една 

добра възможност да разработи и предложи стратегия за нормативни промени в 

областта на обучението на лекарите и продължителното медицинско обучение, като 

поставя под заплаха и трудно постигнатия в момента консенсус между БЛС, СБМС ( 

Съюза на българските медицински специалисти ) и академичната общност.  

Като причина за прекратяването на проекта се изтъкна  настъпилата промяна в 

приоритетите на МЗ и  намерението, спестените средства да бъдат пренасочени за 

финансово подсигуряване специализацията на 3000 млади лекари, предвид 

очертаващия се дефицит на специалисти в някои области на медицината.  

 

            БЛС подкрепя всякакви мерки, подпомагащи  и стимулиращи процеса на 

специализацията на лекарите, но не приема, че това трябва да става за сметка на  

пренасочването  на целево одобрени и отпуснати европейски средства предвидени за не 

по - малко важни дейности, свързани с нормативното и финансово подсигуряване на  

следдипломното и продължителното медицинско обучение. В тази ситуация БЛС, ще 

бъде принуден да потърси всички свои законови права и обезщетения, дължими 

съгласно сключените с Министерството на здравеопазването договори.    

 

            По проект “ ПУЛСС ”, касаещ обучението на работещите в структурите на 

спешната медицинска помощ, се представи  информация, че проектът е в напреднала 

фаза и в най - скоро време ще стартира дългоочакваното практическо обучение на 

лекарите и останалия медицински персонал от  спешната помощ.  

 

           Относно  проекта „ Спри и се прегледай ” – Национална кампания за ранна 

диагностика на онкологични заболявания, стана ясно, че са подписани договори за 

медийно осигуряване на проекта на стойност над 1,5 милиона. лева, както и за 

изграждане на информационна система на стойност над 3 милиона лева. Поради 

подадени възражение от страна на конкурентни изпълнители тези договори 

практически не са стартирали и се изчаква решение на КЗК и ВАС.  

 

 

 

 


